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Z A P I S N I K 

sa 145. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 18. veljače 2019. u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

Nazočni: Ivica Knežević, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Zrinka Ružić, službenica Odsjeka 

za financije i proračun, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Davorka 

Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Iva Žagar, 

direktorica KTD „Risnjak – Delnice“ d.o.o.,  Petar Hrg, direktor Turističkog ureda TZ Grada Delnica, 

Karmela Rački, ravnateljica Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice, Dražen Rački, zapovjednik JVP Delnice, 

Goran Štimac, GSC Delnice, Nikolina Ćuić Muhvić, voditeljica Ureda gradonačelnika, Klaudija 

Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Odsutni: Katarina Mihelčić, Đulio Jusufi umjesto kojeg sjednici prisustvuje Zrinka Ružić, Alen 

Udovič umjesto kojeg sjednici prisustvuje Goran Štimac. 

 

 IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

ZRINKA RUŽIĆ 

- Pripreme za konsolidirane financijske izvještaje, rok je 28. 2. 

- Izvješće za državne potpore za 2018. godinu. 

- Inspekcijski nadzor za Lovačku ulicu je održan 

- Poslovi uz gradske poreze i uz stanove sa stanarskim pravom 

- Prijenos i usklađivanje početnog stanja i komunikacija s Info projektom. 

- Ministarstvu financija dostavljeni su podaci o objavljenim financijskim izvještajima za grad i 

proračunske korisnike. 

- Ispunjavanje i dostava podataka PBZ vezano uz karticu. 

- Radilo se na poslovima vezanim uz jednostavnu nabavu za najam razglasne opreme. 

- Predane su ovrhe javnoj bilježnici. 

- Plaćene su stipendije, jednokratne novčane pomoći, pomoći za troškove stanovanja, plaćale su 

se i druge obveze. 

- Redovne aktivnosti knjiženja, ovjera računa po odsjecima, usklađenje s poslovnim partnerima, 

kompenzacije, cesije, rad sa strankama. 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Osim redovnih aktivnosti i rada s korisnicima imali smo Čitateljski kutak, Pričaonicu priča, 

Kreativnu radionicu, djecu iz osnovne škole koji idu na likovne radionice. 

- Aktivnosti oko fiskalne odgovornosti, plaćanje računa za redovite materijalne rashode. 

- Za Dodir riječi kontaktirali smo izdavačke kuće književnika koje smo stavili u plan da bi bili 

kod nas ove godine. 

- Izvješće dvomjesečno za realizaciju radijskih emisija za Radio Gorski kotar. 

- Obavljen je dio nabave. 

- U tijeku je akcija darivanja slikovnica u suradnji s Centrom za socijalnu skrb. 

- Dostavljena je građa u starački dom. 

- Lijepljenje barkod naljepnica i zaduživanje knjiga putem barkod čitača 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- S kolegicama iz Agencije za plaćanje u poljoprivredi obišli smo Lovačku ulicu, dostavili smo 

im dokumentaciju vezano za njihovo izvješće. 



- Izdavana su rješenja po žalbama za komunalnu naknadu i nova rješenja vezano za prijave 

promjena. 

- Rješenja za komunalnu naknadu za Ministarstvo državne imovine su pravomoćna, imamo 

presude Upravnog suda u Rijeci i sad čekamo 30 dana da vidimo da li će Ministarstvo platiti ili 

moramo na ovrhu. 

- Javna rasvjeta na Polanama je riješena. Stavljeno je 20 lampi.  

- Imamo žalbe vezano na komunalnu naknadu za Polane upravo iz razloga što nema javne 

rasvjete. 

- Napravljeno je proširenje javne rasvjete u Razlogama, dvije lampe su postavljene. 

- Održavanje javne rasvjete prema nalogu i dodatak nalogu je napravljen da se čim više toga 

napravi. 

- Krenuli smo s održavanjem nerazvrstanih cesta, danas će komunalni redar popisati udarne rupe 

da vidimo da li se nešto može asfaltirati, makar one veće rupe. 

- Priprema za prijavu na natječaj PGŽ za održavanje nerazvrstanih cesta. Cesta Razloge, 4 km 

ceste je u vrlo lošem stanju, treba vidjeti što ćemo ove godine napraviti. PGŽ daje 50.000 kuna, 

a to je daleko ispod onoga što nam treba. Potrebno je vidjeti i stanje na cesti za Podgoru nakon 

čega ćemo se odlučiti što prijaviti. 

- Očitovanje Ministarstvu državne imovine za rješenja za komunalnu naknadu za 2019. godinu, 

usporedba s rješenjima iz 2017. godine im je dostavljena. 

- Jučer je održan sastanak za izgradnju odnosno dobivanje suglasnosti za cestu Grbajel – Guče 

Selo sa ŽUC-om, projektantom i predstavnikom sela.  

- Ugovori za javne površine i reklame na javnim površinama. 

- Izvješće za izradu Strategije razvoja turizma prema Agenciji za plaćanje u poljoprivredi. 

- U Zavodu za prostorno planiranje dogovorene su izrade karata za Program raspolaganja 

poljoprivrednim zemljištem. 

- Išli su van računi za firme za komunalnu naknadu. 

- Prometno redarstvo. 

- Ugovori za drva na javnim površinama. 

- Izvješće o stanju u prostoru, dolaze zahtjevi javno pravnih tijela i vrši se korespondencija s 

izrađivačem izvješća.  

- Dobili smo prijedlog situacije projekta za retenciju u Šetalištu I. G. Kovačića, danas ćemo to 

pregledati i dati primjedbe te se čuti s projektanticom da se ubrza postupak izrade projekta. 

- Na upit gradonačelnika o ogromnom separatoru koji se nalazi preko puta Šumarije odgovara da 

je to naš separator koji se danas spušta i zatrpava, a sve za potrebe uporabne dozvole za Lovačku 

ulicu.  

- Ivica Knežević: Razgovarali smo o potrebi zaštite razvodnog ormarića u parku za struju. 

Davorka Grgurić navodi da je dat nalog. Konstrukcija se radi i taj „kavez“ će se postaviti, 

ugrađena je još i jedna lampa iza Croatie. U parku je kompletno popravljena ostala postojeća 

rasvjeta, a popravljen je i reflektor kod spomenika. 

 

IVA ŽAGAR 

- Rađene su fakture za sve usluge koje su pružene. 

- Radilo se i radi se na ažuriranju i korekciji korisnika grobnih mjesta. 

- Pregledavane su i usklađivanje otvorene stavke s dobavljačima. 

- Odrađeni su sitni popravci u Radničkom domu. 

- Pripremala se dvorana za razna događanja u Radničkom domu. 

- Pražnjene su kante na području grada i groblja. 

- Redovno su čišćene javne površine. 

- Farbani su drveni elementi za ogradu ispred mrtvačnice u Turkima i za zamjenu dotrajalih 

dasaka na klupama u Parku kralja Tomislava. 

- Odrađena je usluga prijevoza za GSC i usluga prijevoza smeća korisnika socijalne skrbi. 

- Odrađena je procjena stanja i specifikacija za potrebe uređenja sanitarija kod Gorana Andrića. 

- Nakon rušenja smreka kod Hidroelektre izvršio se odvoz grana. 

- Odvezena je građa iz Vatrogasnog doma u Stenavert na hoblanje, danas će se vratiti i uskladištiti 

u Kinu. 



- Zatražena je ponuda od Obrta Juranić za malčiranje i orezivanje površina uz cestu prema 

Vojarni. 

- Za subotu je dogovoreno dežurstvo domara zbog maškarane zabave u Radničkom domu i 

dežurstvo djelatnika za potrebe čišćenja javnih površina u nedjelju. 

 

PETAR HRG 

- Izrađen je financijski izvještaj i Izvještaj o radu. 

- Za sjednice NO i Turističkog vijeća poslani su pozivi svim članovima 

- Održana je trodnevna radionica na temu interpretacije baštine. 

- Zbog predaje financijskog izvještaja napravljena je inventura suvenirnice i polog gotovine. 

 

KARMELA RAČKI  

- Tjedan je započeo burno. Dobili smo rješenje inspekcije. Danas se tri odgojiteljice vraćaju na 

svoja radna mjesta, ugovorom najduže do 60 dana. Bilo je upita roditelja, bilo je ogorčenosti ali 

uspjeli smo svi zajedno smiriti roditelje da se vrtić neće zatvoriti da normalno sve funkcionira. 

- Vezano za prijavu priredbe od ZAMP-a smo dobili obavijest i očitovali smo se da će na priredbi 

nastupati isključivo djeca. 

- Vezano za međunarodni likovni natječaj odlučile su se uključiti skupine Bubamarci i Krijesnice. 

- Viši sanitarni inspektor bio je u redovnoj kontroli vode, uzeti su uzorci i poslani na analizu. 

Odmah su iščitali razinu klora koja iznosi 0,1 i jako su zadovoljni. Dodatni izvještaj analize 

ćemo dobiti. 

- Posjetio nas je gospodin iz Zaštite na radu, htio je vidjeti da li smo napravili ono što je tražio. 

Konstatirao je da nemamo propisanu kutiju prve pomoći što moramo imati. Jedan radnik, po 

zakonu čak i 2 na našu ustanovu, moraju ići na tečaj pružanja prve pomoći pa ćemo i to 

izrealizirati. 

- Danas će se u Vrtiću održati maskenbal. 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Odrađene su 4 intervencije požara suhe trave. 

- Odradila se teorijska nastava na teme opasnih tvari i produkta gorenja i vježbe s pumpama. 

- Ostali radovi na rezidbi voćnjaka, radovi na struji. 

- Napravljen je Plan za nabavu materijala za reparaciju auto prikolice. 

- Na zamolbu Grada i Komunalca izvršeno je tlačenje hidrantske mreže u Lovačkoj ulici. 

Imamo jedan vodoopskrbni sustav i povećanje tlaka moglo bi izazvati puknuće, a i kućanstva 

bi mogla imati problema. Što se tiče vatrogasaca njih zadovoljava tlak u hidrantskoj mreži. 

- Čišćenje dvorišta, nadstrešnice. 

- Dobivene su dvije ponude na natječaj za zamjenika zapovjednika. 

- Dvojica djelatnika koriste godišnje odmore. 

- Obnova registra ugovora koji je stavljen na web stranici. 

 

GORAN ŠTIMAC 

- Danas dolazi autobus djece iz Šibenika na klizanje, nakon toga je hokej utakmica za žene. Kroz 

vikend je hokej turnir za mlađe uzraste koji dolaze iz Hrvatske, Srbije i Bosne i Hercegovine. 

- U subotu su dvije kuglačke utakmice u Kuglani, a u nedjelju se odvija pojedinačno kuglanje 

Regija Zapad. Na oba objekta vrše se pripreme. 

- Privodi se popravak ograde na stadionu. 

- Srušeno je stablo koje je osušeno zbog potkornjaka, a nalazilo se pokraj Dvorane. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Radilo se na doradi dokumentacije za javnu nabavu na reciklažnom dvorištu i na pregledu 

troškovnika 

- Dogovor s Komunalcem i projektantom oko formiranja parcele za Sović Laz. Dogovorio se 

način na koji bi to išlo. Možda će biti potrebno sazvati sjednicu Gradskog vijeća da se parcela 

daruje Komunalcu. 



- Očekujemo glavne projekte za sanaciju Sović Laza pa idemo van sa zahtjevima za potvrde na 

glavni projekt. Danas ćemo dobiti popis javnopravnih tijela koja moraju dati potvrde. 

- Održan je sastanak vezano za cestu Kuželj. Prisutni su bili Hrvatske vode, ŽUC, projektant i 

predstavnik stanovnika. Upoznat je projektant s problemima, rekao je da će sve razmotriti i 

vidjet što se može napraviti. Rekli smo i da provjeri činjenicu da nasipi moraju biti 3 metra, a 

prema iskustvu mještana taj dio nikada nije plavio. 

- Napravljen je uviđaj na terenu s Hrvatskim cestama vezano uz okućnicu na Lujzinskoj cesti. 

- Predstavnica Agencije za plaćanje u poljoprivredi zadovoljna je s izvedenim na Lovačkoj 

ulici, proslijedit će tu informaciju dalje kako bi se moglo krenuti s postupkom konačne isplate. 

- Danas se separator spušta u jamu i spaja na oborinsku odvodnju. 

- Obišli smo ceste i razmatramo prijavu prema PGŽ. 

- Što se tiče odvoza smeća i računa, za ovu zgradu pristizali su računi u iznosu od 2.964 kune, 

obzirom je obračun bio po kvadraturi, sada smo dobili račun od 707 kuna za dva kontejnera. 

- Radovi na rampi na Jezu se nastavljaju, trenutno se montira ograda.  

- Čišćenje snijega u prolazima: to nisu nerazvrstane ceste nego javno prometne površine i prema 

Zakonu o komunalnom gospodarstvo javno prometne površine su površine koje nisu za promet 

automobila nego više za pješački promet. Sve više ljudi pita da se čiste ti prolazi pa se moramo 

dogovoriti tko će to čistiti jer koncesionar ima ugovor za nerazvrstane ceste, a to ceste nisu, 

trotoare, trgove čisti Risnjak pa moramo vidjeti  da li će prolaze čistiti Risnjak i ako hoće da se 

znaju opremiti te da odredimo nivo čišćenja - da li je to za pješaka ili za automobile. 

Gradonačelnik: Imamo dvojbenu situaciju s obzirom na dugogodišnju naviku da ljudi u tim 

javno prometnim površinama prolaze i parkiraju automobile. Temeljem čega im sada reći da je 

to u buduće zabranjeno? Davorka Grgurić: U prolazima oni ne smiju parkirati jer time zaprečuju 

prolaz drugima. Istina da je svaki prolaz specifičan, neki su prohodni od ulice do ulice, neki su 

slijepi, neki uži, širi…. To nije jednostrana stvar, to su specifični zimski uvjeti u kojima se ne 

bi trebalo prolaze čistiti jer će to biti strašan problem, aute, radit će se štete na kućama, 

okućnicama. Ako koncesionar bude čistio prolaze gubit će vrijeme, ceste će ostati neočišćene. 

To je tema o kojoj moramo ozbiljno razgovarati jer to sve više ljudi zahtjeva. Gradonačelnik: 

To je pitanje koje treba sustavno riješiti na način da to ugradimo u naše akte. Javno prometna 

površina spada u kategoriju koja se održava od komunalne naknade. Komunalna naknada služi 

za održavanje sustava. Moramo reći zašto se dio sustava ne održava, a dio održava. Davorka 

Grgurić: Teško je naći ekvivalent bilo čega jer komunalna naknada se plaća za obavljanje 

djelatnosti na čitavom teritoriju Grada Delnica. Odlukom moramo propisati do kojeg nivoa će 

se prolazi čistiti, a sve što je izvan odluke ako žele neka očiste sami. Gradonačelnik: Preostaje 

nam da definiramo što je prolaz i kakav standard podrazumijeva takav prolaz. 

 

NIKOLINA ĆUIĆ MUHVIĆ 

- Povjerenstvo za otvaranje prijava na javne potrebe je odradilo otvaranje, izrađen je zapisnik i 

sukladno odluci poslane su obavijesti udrugama koje nisu ispunile propisane uvjete natječaja te 

se kao takve neće proslijediti u daljnju natječajnu proceduru. 

- Poslan je e-mail povjerenstvu za procjenu programa kako bi ih obavijestili da mogu početi s 

radom. Odgovor je da to neće biti spremno za sljedeću sjednicu Gradskog vijeća zbog 

nemogućnosti dolaska pojedinih članova. 

- Održano je Socijalno vijeće i izrađena su rješenja. 

- Ministarstvu za demografiju poslan je odgovor na upit o dodjeli nagrada za volontiranje 

odnosno obilježavanju Dana volontera. 

- ZAMP-u je poslan popis glazbenih djela izvedenih na koncertu za Valentinovo. Čekaju se još 

računi kako bi im se mogao poslati obrazac o ukupnim troškovima. 

- Poslan je odgovor Župi Brod na Kupi vezano uz tražena financijska sredstva. 

- Na traženje zamjenice gradonačelnika izrađeno je izvješće o mjerama poduzetim po Akcijskom 

planu za uključivanje Roma. 

- Ministarstvu uprave je dostavljeno izvješće vezano uz provedbu Ustavnog Zakona o pravima 

nacionalnih manjina. 

- Izrađeno je rješenje o ovrsi komunalnog doprinosa te ogledni primjerci rješenja o ovrsi 

komunalne naknade za fizičke osobe. 



- Programu Zaželi je dana pomoć vezano uz Zbirku osobnih podataka. 

- Danas će biti izrađena odluka o imenovanju Etičkog povjerenstva za službenike JUO. 

- Održan je sastanak s vlasnicima prostora u zgradi ambulante u Brodu na Kupi, dogovorena su 

daljnja postupanja kako bi se svi upisali u zemljišne knjige. Postupak će voditi Hrvatske šume. 

- Prisustvovanje sastanku Upravnog vijeća Dječjeg vrtića i pomoć u izradi potrebne 

dokumentacije. 

- Pripreme za sjednicu Gradskog vijeća. 

- Upisi u Gruntovnici i Katastru. 

 

 

Dovršeno u 8,55 sati. 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 

 

 

  

 

 

 


